
                  Bestyrelsesmøde Dagsorden 

 

Dato:  Mandag 20/03/2024 
Tid: 19:00 – 21:00 
Sted:  Skydekælderen, Lyngby Stadion 
Tilstede:  Thomas, Thai, Bettina, Aleksis, Morten, Brian 
Fraværende:  Zia, Nikolai 
Referent:  Brian 
 
 

1. Godkendelse af sidste mødereferat 

a. Referatet er godkendt 

2. Opsamling på generalforsamling og konstituering af bestyrelsen 

a. Konstituering af bestyrelsen med roller 

i. Morten som formand 

ii. Nikolai som kasserer 

iii. Brian som Næstformand 

b. Behandling og godkendelse af forretningsorden (se link) 

i. Fjernelse af afsnit omkring Kulturministeriet – ændres til: Vi følger de til enhver tid 

gældende love og regler for regnskabspraksis på foreningsområdet 

3. Orientering fra formanden 

a. Forventninger til bestyrelsesarbejdet 

i. Vi søger bred repræsentation i bestyrelsen fra hele klubben 

ii. Har en klar ide om hvad der foregår i klubben – vi er her på forskellige tidspunkter 

iii. Man skal bidrage hvor man kan skabe værdi 

4. Økonomi 

a. Der er aktuelt 191.685,40 + 13.392,07 kr. som i alt giver 205.077,47 kr. i banken. Der er aktuelt 
god økonomi. 

b. Klubben har fået et Mastercard, da der bliver bestilt nye stativer til Sibirien, som skal betales 
kontant. Vi er blevet lovet en kvittering på købet. 

5. Fordeling af roller og opgaver 

a. Revision af opgaveliste (som vist under dagsorden punkt 6) og allokering af tovholder fra 

bestyrelsen 

6. Opgaver 

a. Overordnet – Kælder  

i. Værksted kælder (Morten Fullerton) 

1. Morten afdækker om buepresse i kælderen kan repareres 

ii. Skivebane, kælder (Morten Fullerton) 

1. Vi vil gerne have de nuværende Danage-skiver i sæson 24/25. 

2. Gennemgang af materiale bag Sibirien-klubhus for at vurdere  

b. Overordnet – Sibirien 

i. Værksted Sibirien / skivebane (Morten Fullerton) 

1. Der bør indkøbes et nyt sæt værktøj til Sibirien, således at klubben råder et sæt 

værktøj til hhv. kælder og i Sibirien 

2. Aleksis/Bettina vurderer de nuværende opbevaringsmuligheder i containeren i 

Sibirien 

ii. 3D Bane / dyr i Sibirien (Gudmund Thai) 

1. Den nye bukkebane udendørs er sat op og fungerer godt 

https://bueskydning.dk/cms/clubbueskydning/ClubBoard/files/Generalforsamling/2023/LBL_Forretningsorden_bestyrelsesgodkendt_2024_03_20.pdf


2. Vi forventer at kunne rokere dyr mellem Sibirien/kælderen 

3. Der er indkøbt for 13.000 Kr. til bukkebanen 

4. Rulledyr sættes op ved containeren så de er tilgængelige for skytter 

iii. Danage/Eleven skiver, Sibirien (Morten Fullerton) 

1. 6 nye måtter indkøbt til Sibirien. 

2. Der er indkøbt 10 gule centre 

3. Samlet udgift: Ca. 14.000 Kr i skivemateriale 

4. 6 stk. nye rullestativer er indkøbt til 16.000 Kr. 

iv. Sikkerhedsgodkendelse af banen 

1. Stadion er i gang med at etablere et hegn mod villaerne, til venstre for 

klubhuset 

2. 3D banen er sikkerhedsgodkendt – skivebanen skal sikkerhedsgodkendes inden 

august 

3. Der er behov for at vurdere pilefanget på toppen af hegnet 

4. Morten følger op med stadion ift. at få lavet skilte 

c. Nyt fra trænerne 

i. Mulighed for at skyde på 3D banen 

1. De unge skytter efterlyser mulighed for at skyde på 3D-banen 

2. Bettina laver en rundspørge og vurderer behovet for at skyde 

3. Bestyrelsen hilser initiativet velkomment, og opfordrer til at de unge skyder på 

de allokerede 3D tidspunkter under kyndig vejledning 

ii. Mental-træning 

1. Der er efterspørgsel på mental-træning fra ungdomsskytterne 

2. Klubben støtter, som udgangspunkt, ikke mental træning økonomisk 

iii. Der er behov for vikarer til træning 

1. Nuværende trænerstab består af Bettina, Zia og Linus 

2. Det ville være godt med en ad hoc træner 

3. Kravet er at man kan skyde med bue 

4. Som træner har man gratis medlemskab af klubben 

d. Økonomi 

i. Ingen kommentarer 

e. Administration 

i. Kontakt Nikolai ved skabe 

f. PR / Facebook / Hjemmeside 

i. Bettina har udskiftet billeder på hjemmesiden 

ii. Bettina følger op på at de-linke en række af punkterne på hjemmesiden 

g. Stævner 

i. Dyrehaverunden afholdes den 7. April 2024 

ii. Lukas afholder ungdomsrepræsentantmøde den 5. April og der er behov for at få hjælp 

til at placere dyr i skoven, og til at tage dyr ned. Thai udarbejder en plan med behov 

for, hvornår det forventes at de frivillige deltager (10-14 lørdag, 15-17 søndag) 

7. Personalesager 

8. Forslag fra medlemmer 

a. Gudmund Thai 

i. Fortælle lidt om tirsdags 3D stævne som vi planlægger at holder i maj 

1. Der afholdes 4 stævner på tirsdage i maj på 3D banen 

2. Deltagelse koster 75 kr. for ikke-medlemmer, og 25 for medlemmer 

ii. Hvordan får vi flere medlemmer til at hjælpe til med det praktiske? 

1. Arbejdsweekender 

b. John Merland 

i. Oplæg til ønsket adfærd hos medlemmer 



1. Bestyrelsen vurderer ikke at en ‘kontrakt’ med nye – og eksisterende – 

medlemmer er den rigtige vej at gå 

2. Bestyrelsen ønsker at skabe et rum hvor frivillighed er et ønske fra klubbens 

medlemmer, gennem arrangementer/arbejdsweekender, etc. 

9. Eventuelt 

a. Der afholdes Hold DM i Herning. Det er muligt at kvalificere til tv-finalerne som en del af DM 

ugen. LBL sponserer med 1.000 kr. pr. deltager, hvis holder kvalificerer sig til TV-finalerne. 

b. For at sikre en tæt dialog mellem medlemmer og bestyrelse planlægges der afholdt 3-4 årlige 

klubaftener. På disse aftener vil det være muligt at medlemmer og bestyrelse at kommunikere 

om aktiviteter i klubben, samt drøfte eventuelle problemstillinger, og uhensigtsmæssigheder. 


